
Innpel til årsmøte – vinterdrift bana 

Utstyr til og fjerne snø på bana. 

Det har blitt diskutert mykje før, og det bør fortsatt diskuteres.  

Håpar at ein ikkje kun ser problem med eit sånt utstyr, men at ein og ser verdien og nytten av det. 

  

Utfordringer med økonomi, kor snøen skal lagres og sikkert fleire ting er der. 

Men fakta er at Syril er langt bak laga rundt oss på samme nivå, når det gjelder treningsfasiliteter. 

Og det syns eg er på tide at vi gjere noko med.  

  

Kvifor reiser det spelarar fra klubben vår. Både i ungdomsfotballen og på seniornivå? 

Det spørsmålet har mange svar og ingen fasist. Men spør du ein spelar om han ynskjer treningar på ei 
god bane ute/inne eller om han ynskjer parkettgolv og futsal/sirkeltrening, so veit ein svaret på det. 

  

Med gode treningsforhold om vinter, så er det mykje større sjanse for å holde på spelarar, og få inn 
spelarar. 

Eg ser litt tendensar rundt dette, og det er negative tendensar for Syril sin del. 
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